
Informacje o Zachodniopomorskim Centrum 

Doskonalenia Nauczycieli w Szczecinie 

Tu jest główny budynek Zachodniopomorskiego 

Centrum Doskonalenia Nauczycieli. 

 

Czym zajmuje się Zachodniopomorskie Centrum Doskonalenia Nauczycieli? 

• organizuje różne formy doskonalenia nauczycieli, w tym: kursy kwalifikacyjne, 

szkolenia rad pedagogicznych, warsztaty, sieci współpracy i samokształcenia, 

seminaria i konferencje, 

• organizuje indywidualne konsultacje prowadzone przez nauczycieli 

konsultantów, 

• udostępnia zbiory Biblioteki Pedagogicznej im. Heleny Radlińskiej, w tym 

książki, czasopisma, gazety, filmy, nagrania dźwiękowe i wydawnictwa 

multimedialne, 

• upowszechnia wartościowe treści naukowe, dydaktyczne i wychowawcze, 

• wydaje Zachodniopomorski Dwumiesięcznik Oświatowy „Refleksje”.  

• współpracuje z uczelniami wyższymi, licznymi placówkami oświatowymi, 

instytucjami kultury i użyteczności publicznej, jednostkami samorządu 

terytorialnego, stowarzyszeniami i partnerami komercyjnymi. 

Dostępność architektoniczna 

• Wejście główne do budynku jest odpowiednie dla osób ze specjalnymi 

potrzebami. 

• Na każdym piętrze znajduje się toaleta dla osób z niepełnosprawnościami. 

• W budynku znajduje się winda, której wymiary pozwalają na swobodny 

przejazd dla osób z niepełnosprawnościami. 

• W budynku drzwi i korytarze są odpowiednio szerokie. Po budynku możesz 

jeździć wózkiem inwalidzkim. 
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Załatwianie spraw 

Żeby załatwić sprawę w Zachodniopomorskim Centrum Doskonalenia Nauczycieli w 

Szczecinie możesz: 

1. Napisać pismo i wysłać je na adres: 

Zachodniopomorskie Centrum Doskonalenia Nauczycieli w Szczecinie 

ul. Gen. J. Sowińskiego 68 

70-236 Szczecin 

 

2. Przynieść pismo do sekretariatu. 

Sekretariat znajduje się na parterze, przy głównym wejściu do siedziby ZCDN-

u. 

 

3. Możesz wysłać do nas wiadomość na adres e-mailowy: 

sekretariat@zcdn.edu.pl 

 

4. Możesz również zadzwonić pod numer telefonu: 

91 435 06 22 
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